
Radny Rady Miasta Gliwice                                                             Gliwice, dnia 06.06.2021 r.  

Łukasz Chmielewski 

 

 

Szanowny Pan Adam Neumann 

Prezydent Miasta Gliwice 
 

 

ZAPYTANIE 

 

Dotyczy: wysypiska przy ul. Rybnickiej.  

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

 

zwracam  się z prośbą o udzielenie następującej informacji: przez ile lat (orientacyjnie), 

jest możliwe składowanie odpadów na wysypisku przy ul. Rybnickiej, przy obecnym 

wytwarzaniu odpadów?  

 

 

 

Z wyrazami szacunku, 

 

Radny Rady Miasta Gliwice  

 

Łukasz Chmielewski  

 

 


